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Geachte heer/mevrouw,  

 

Namens de stuurgroep Omgevingsvisie en het projectteam stuur ik u de voortgangsrapportage Omgevingsvisie. 

De Omgevingsvisie wordt uiteindelijk een digitaal product, dus in lijn daarmee hebben we ook de 

voortgangsrapportage in een digitaal jasje gestoken. U vindt de voortgangsrapportage via deze link: 

http://voice.adobe.com/v/LxQSdH7yYEK. Dit werkt het beste met de iPad.  

 

In de voortgangsrapportage wordt aangegeven wat er de afgelopen maanden is gebeurd, waar we nu staan en 

wat er voor de komende periode in de planning staat. Als u naar aanleiding van de voortgangsrapportage nog 

vragen heeft kunt u deze richten tot mij of het projectteam, via toekomst@hollandskroon.nl. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Sjaak Vriend, 

Voorzitter stuurgroep Omgevingsvisie 

 

 

http://voice.adobe.com/v/LxQSdH7yYEK


 

 

Terugkoppeling thema-avonden Omgevingsvisie,  
Toekomst van Hollands Kroon 
 
 
Hollands Kroon, een gebied waar wind, water en ruimte – naast de 22 unieke dorpskernen – een grote 
rol spelen. Waar agrarische bedrijvigheid, visserij en innovatie elkaar afwisselen, op steenworp 
afstand van werelderfgoed Waddenzeee. Maar hoe willen we dat dit gebied er in 2030 uitziet? Een 
vraag waar de gemeente Hollands Kroon de komende tijd mee aan de slag gaat in de vorm van een 
Omgevingsvisie.  
In deze Omgevingsvisie worden niet alleen keuzes gemaakt over de kwaliteit en inrichting van de 
openbare ruimte op de langere termijn. Ook over (nieuwe) locaties voor woningbouw en 
bedrijventerreinen wordt nagedacht. 
Net zoals de bereikbaarheid van dit gebied en het opwekken en gebruik van duurzame energie. 
 
 
Waarom een toekomstvisie? 
In 2018 wordt de nieuwe omgevingswet van kracht: 
Door de regelgeving op het gebied van omgevingsrecht te bundelen en te vereenvoudigen ontstaat er 
meer samenhang in het beleid, is er meer ruimte voor maatwerk, verbetert de kwaliteit van de 
besluitvorming, zijn er minder regels, planvormen en procedures, minder onderzoekslasten en 
toetsingskaders en is er meer duidelijkheid en gemak voor de gebruiker door digitalisering. 
 
 
Terugkoppeling thema-avonden 
Eind oktober en begin november zijn een vijftal thema-avonden georganiseerd om informatie te 
halen. De onderwerpen die deze avonden aan bod zijn gekomen, zijn:  
Leven; Toerisme & Recreatie; Groen; Ondernemen en Water.  
Hieronder vindt u in het kort de impressies van deze avonden. 
 
Alle avonden zijn ingeleid met een presentatie van het projectteam. Deze presentatie kunt u 
terugzien, door hier te klikken. 
 
 
Onderwerp: Leven 
Een aantal genodigde sprekers, samen met een tweetal stuurgroepleden vanuit de raad, zijn deze 
avond in gesprek gegaan met de aanwezigen aan de hand van een tweetal stellingen: 
1. Alleen de gemeente is verantwoordelijk voor het bouwen van doelgroepgerichte woningen en 
2. Beter alle zorgvoorzieningen in één dorp dan verspreid over de gemeente. 

 

Bij stelling 1 kwam naar voren dat dit nu en in de toekomst toch echt een gezamenlijke opgave blijft 
van de gemeente, woningcorporaties en de markt. Ook werd duidelijk dat het speciaal inbouwen van 
doelgroepgerichte voorzieningen in woningen niet altijd verstandig is. Dit kost veel geld en in de 
praktijk veranderen de bewoners de woning naar de behoefte van dat moment. 
Bij stelling 2 kwam duidelijk naar voren dat de gemeente meer ruimte zou moeten geven aan allerlei 
initiatieven waarin wonen en zorg gecombineerd kan worden. Hier blijkt veel vraag naar te zijn en 
bewoners hebben goede ideeën om hier op diverse manieren zelfstandig invulling aan te geven. 
 
 
 
 

https://drive.google.com/drive/#folders/0B0Zv8QFzuaKSM3dGOUJTZ29iblk/0B0Zv8QFzuaKSdWM5U052V3NhSGc/0B4_2ZznOoRyHWEpmMzJHbldhSEk


 

 

Onderwerp: Toerisme en Recreatie 
Mevrouw Stam, programmamanager Leisure Board, heeft de aanwezigen meegenomen in de huidige 
stand van zaken en de toekomstbeelden. Mocht u de presentatie willen bekijken, dan kunt u hier 
klikken. Leisure Board heeft een visie opgesteld tot 2025. De brochure vindt u hier. 
Ook de heer Huub Tiebie, medewerker van de gemeente afdeling Toerisme & Recreatie, heeft de 
aanwezigen meegenomen wat er gebeurt binnen gemeente Hollands Kroon. 
 
Het tweede deel van de avond is in carrouselvorm verlopen. De groep aanwezigen is in kleinere 
groepen verdeeld, waarna een aantal gesprekleiders de tafels zijn langsgegaan. 
De onderwerpen voor die deze avond onderwerp waren:  
Cultuurhistorie; Overnachtingen; Toeristische attracties en Monumenten & Archeologie. 
 
Met elkaar is geconstateerd dat er veel inzet en veel solitaire ontwikkelingen zijn binnen Hollands 
Kroon op dit gebied. En dat een stuk verbinden, weten wat er is en hoe kunnen we dit aan elkaar 
koppelen om de toerist langer in Hollands Kroon te laten verblijven, is een belangrijk aandachtspunt. 
De speerpunten zitten vooral op dagjestoeristen, ook toeristen uit de eigen gemeente, die komen 
voor de vele kleine attracties, de rust, ruimte en natuur. Ook de agrarische sector als toeristische 
attractie kwam duidelijk naar voren, zoals de tulpenexcursies en Agriport.  
 
 
Onderwerp: Groen 
Deze avond is verder ingeleid na de presentatie van het projectteam door Sietske Felix vanuit de RUD. 
Dit onderdeel is ingezet op milieu- en natuurwetgeving. De uiteenzetting is begeleid door een 
presentatie. 
Ook de heer Rob Schilder, medewerker van de gemeente afdeling Openbare Ruimte, heeft uitleg 
gegeven over het huidig beleid en beheer van de openbare ruimte.  
 
Na de pauze zijn de aanwezigen opgedeeld in een aantal tafels, waar de onderwerpen: 
Agrarische sector; Natuur en Milieu; Openbaar Groen; Sport en bewegen in de openbare ruimte en 
Zelfbeheer in de openbare ruimte met elkaar zijn besproken. 
 
Wat duidelijk naar voren kwam is dat beheer van het bestaande areaal van openbaar groen en natuur 
prioriteit moet krijgen boven het aanleggen van nieuw areaal. We hebben ontzettend veel moois, 
maar dat moet wel in goede staat blijven. Daarbij moet er een goede balans zijn tussen het beleven 
van de natuur en het met rust laten daarvan. Vanuit de agrarische sector is vooral aandacht gevraagd 
voor de gevolgen van de schaalvergroting voor agrarische erven. Dit zorgt aan de ene kant voor 
behoefte aan meer uitbreidingsmogelijkheden en aan de andere kant voor erven die hun agrarische 
functie verliezen. De gemeente zou ruimte moeten geven voor een alternatieve invulling van 
activiteiten op die vrijkomende percelen. 
 
 
Onderwerp: Ondernemen 
De heer Pennink, directeur Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland, heeft ons meegenomen in het 
werkgebied van het Ontwikkelingsbedrijf. En heeft de tip gegeven van elkaar te leren, zowel van de 
successen als van de minder succesvolle ontwikkelingen. De presentatie van het Ontwikkelingsbedrijf 
vindt u hier. 
 
De onderwerpen die na de pauze aan de tafels zijn besproken: Ondernemen in het buitengebied; 
Kennis en Innovatie; Ruimtelijke Ordening procedures; Duurzaam ondernemen en Internet en 
Winkelgebieden. 

file://hk/root/Home$/cmuller/Documenten/Omgevingsvisie/Presentatie%20Toerisme%20&%20Recreatie.pptx
file://hk.local/root/GroepsData$/Afd.Overschrijdend/Projecten/Omgevingsvisie/3.%20Communicatie/Informatiebijeenkomsten/Themabijeenkomsten%20oktober%202014/Visie%20Leisure%20Board%20-%20doorkijk%20naar%202025.pdf
file://hk.local/root/GroepsData$/Afd.Overschrijdend/Projecten/Omgevingsvisie/3.%20Communicatie/Informatiebijeenkomsten/Themabijeenkomsten%20oktober%202014/Presentatie%20Groen.pptx
file://hk.local/root/GroepsData$/Afd.Overschrijdend/Projecten/Omgevingsvisie/3.%20Communicatie/Informatiebijeenkomsten/Themabijeenkomsten%20oktober%202014/Presentatie%20Ondernemen,%20ONHN.ppt


 

 

 
Er is een grote behoefte bij ondernemers aan meer flexibiliteit in de invulling van hun 
bedrijfsactiviteiten. De gemeente zou hier in de bestemmingsplannen aan tegemoet moeten komen 
door bestemmingen minder dicht te timmeren. Dit speelt vooral in het buitengebied bij de 
vrijkomende agrarische erven. Over de detailhandel en winkels lopen de meningen uiteen. Een deel 
van de ondernemers is sterk voor concentratie van winkelgebieden centraal in de woonkernen. Een 
ander deel is van mening dat de gemeente hier vooral de markt zijn werk moet laten doen en niet 
moet sturen. Voor wat betreft duurzaam ondernemen en kennis en innovatie zien de ondernemers 
heel veel groeimogelijkheden in Hollands Kroon. 
 
 
Onderwerp: Water 
De heer Bruin – Baerts van het Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier (HHNK) heeft ons 
kennis laten maken met het werkgebied en de onderwerpen waar het HHNK zich mee bezighoudt en 
de belangrijkste landelijke uitdagingen als het gaat om schoon water en waterveiligheid.  
De presentatie is in vogelvlucht laten zien en besproken.  
 
Na de pauze zijn de volgende onderwerpen aan bod gekomen:  
Bruggen; Afwatering; Grondwater en regenwater; Drinkwater en Waterrecreatie. 
 
Aan bod kwamen onder meer de verziltingsproblematiek en de behoefte aan voldoende en schoon 
water in de Landbouw. De gemeente zou innovatieve ideeën op dit vlak volop moeten ondersteunen. 
Ook het belang van een goede afwatering is duidelijk geworden. Het belang van waterbergingen, 
zowel in het buitengebied als in woonwijken, zal in de toekomst nog groter worden. Vanuit de 
waterrecreatie is het belang van goede vaarwegen onderstreept. Met het oplossen van enkele 
knelpunten kunnen betere vaarrondjes worden gecreëerd en het is zaak tijdig te baggeren. Bij het het 
onderwerp bruggen kwam vooral naar voren dat er een goede afweging moet zijn tussen de 
bereikbaarheid en de beheer- en onderhoudskosten. Zo hoeven niet alle bruggen geschikt te zijn voor 
zwaar verkeer en doorvaarbaar te zijn voor alle typen boten. 
 
 
Hoe verder? 
Na de gesprekken en themabijeenkomsten gaan we tot eind van dit jaar de input verwerken tot 
scenario’s die we in januari en/ of februari weer aan u voorleggen. Hiervoor ontwikkelen we een 
online platform, wat het heel makkelijk maakt om met u over de scenario’s van gedachten te wisselen. 
 
Het ligt in onze planning de visie eind april 2015 af te hebben, waarna de besluitvorming in het college 
en de raad volgt.  
 
Contact  
Mocht u nog vragen, aanvullingen hebben op wat in deze avonden is besproken dan kunt u ons 
benaderen. Via e-mail zijn we bereikbaar via toekomst@hollandskroon.nl . Mocht u ons telefonisch 
willen benaderen, dan gebruikt u telefoonnummer (088) 321 5000. 
 
 

 

file://hk.local/root/GroepsData$/Afd.Overschrijdend/Projecten/Omgevingsvisie/3.%20Communicatie/Informatiebijeenkomsten/Themabijeenkomsten%20oktober%202014/Presentatie%20Water.pptx
mailto:toekomst@hollandskroon.nl
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